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Když přijde nemoc aneb poselství Hippokrata 

Když na nás přijde nemoc, okamžitě si bereme prášky nebo běžíme k 
lékaři. Ale nikdo se přitom nezamýšlí nad příčinami nemoci, ani pacient, 
ani lékař... Lékař nám v nejlepším případě řekne o viróze, nachlazení, 
dědičnosti, nesprávné výživě... a předepíše nám prášky nebo... nás pošle na 
operaci, kde nám orgán, o kterém si lékař myslí, že je neléčitelný, 
jednoduše odstraní. 

A to vše se děje v naší civilizované době, v době počítačových technologií, 
počítačové diagnostiky atd. A jak to bylo ve starověku? 

Mnozí namítnou, že ve starověku lidé umírali na banální nemoci, že 
průměrná délka života byla velmi krátká, že lidi kosily epidemie. To 
samozřejmě nelze popřít, přinejmenším ve středověku, kdy už byla 
starověká medicína zapomenuta. Ale z nějakého důvodu legendy a mýty, a 
dokonce i Bible popisují dlouhověké lidi, a bohové starověku byli obecně 
považováni za nesmrtelné. 

Co naše „osvícená“ medicína neví? Proč je onkologické onemocnění stále 
nevyléčitelné a proč jsou případy, kdy se ho zbavíme, považovány téměř za 
zázrak? Co získáte, když odstraníte nemocný orgán? Jaká jsou nebezpečí 
očkování? 

Odpovědi na tyto otázky přišly od starověkého lékaře Hippokrata, kterého 
se podařilo potkat pomocí vědomého snění. 

...Růžové paprsky vycházejícího slunce ozařovaly kameny ostrovů roztroušených 
na modré mořské hladině. Někde dole mezi skalisky se prodírá zeleň. Hle, tady je 
blíž a blíž. Nad strmými svahy mořem zvlněného pobřeží křičí rackové. Tohle je 
jeden z mnoha ostrovů rozesetých tady v Egejském moři, jak naznačoval vnitřní 
hlas. 

Skrz hustou zeleň prosvítaly bílé sloupy. Větve stromů se rozestoupily a přede 
mnou se ukázaly mramorové schody. Vedly k budově se sloupy. Několik sloupů 
obepínala vinná réva a její zralé střapce zářily jantarovým leskem. Ztěžka visely 
nad vchodem. Teď už však zůstaly vzadu. 

Uvnitř je pološero. Hoří bronzové lampy. Po stěnách se plíží stíny tančících 
plamenů. Náhle ke mně z poza místnosti vyšla žena zahalená do dlouhé šedé 
látky. V jejích rukou vidím malý hliněný džbánek uzavřený špuntem. Žena si ho 
jemně přidržovala na hrudi. Vnitřní hlas mi říkal, že je to lék pro její nemocnou 
dceru. 

Její postava zmizela ve dveřích a v rohu místnosti jsem si všimla staříka 
sklánějícího se nad dřevěným stolem. Stůl byl pokryt hliněnými miskami 
různých velikostí. V těchto miskách byly nějaké prášky a tekutiny. O kousek dál 
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na stěně jsem si všimla mnoha polic s různými nádobami. A ještě dál množství 
svitků. Viděla jsem je v polootevřených dvířkách skříňky připevněné na zdi. 
Stařík vstal od stolu a přistoupil k nim. Opatrně jeden z nich vzal a přešel ke 
stojanu u sloupu. Zde byl další malý stolek, zřejmě skládací. Přitáhnuv si stejnou 
skládací židli, stařík se posadil a začal si prohlížet svitek. 

Najednou se stařík otočil mým směrem. Zlaté oči v jeho vrásčité tváři zářily 
živým leskem. Šedé kudrnaté vlasy a vousy mu lemovaly tvář. Zdálo se, že se na 
něco dívá, a rukou lehce žmoulal bílé pomačkané roucho. 

A pak jsem ve svém nitru uslyšela neznámý hlas. Ten hlas zněl smutně. Ale 
najednou se řeč začala překládat a já slyšela: „Nemáte u vás žádné skutečné 
léčení. Vaši lékaři zapomněli, co je to uzdravení. Vaši lékaři se naučili, jak zkrotit 
nemoci... Ech, naučili se to a prodali své znalosti pánu Hádu a démonu 
Thanatosovi.“ 

 

Stařík se znovu podíval mým směrem a odvrátil se. Pak mi ale vnitřní hlas 
naznačil, že ten stařík není nikdo jiný než slavný Hippokrates, nejslavnější 
starořecký lékař. 

Ale proč něco takového říkal...? 

Tu se znovu otočil a rukou mě přivolal k sobě. Na stole ležel rozvinutý svitek. 
Zdálo se, že je to egyptský papyrus, na němž byly nakresleny lidské postavy s 
jejich vnitřními orgány. A vedle byl nesrozumitelný text - podobný rozmazaným 
egyptským hieroglyfům. V rohu svitku bylo několik jasně nakreslených 
egyptských hieroglyfů. 

Kolem obrazců bylo nakresleno několik obálek a je zvláštní, že v těchto obálkách 
byly také nějaké orgány. 

A tu Hippokrates znovu promluvil a jeho řeč se začala automaticky překládat. 
„Vaše věda nezná skutečnou stavbu lidského těla, ačkoli nezná ani těla zvířat... A 
přesto vaši lékaři tvrdí, že dokáží léčit nemoci. Třebaže si téměř neuvědomují, co to 
je, a jednají slepě. 
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Moje hlavní práce o příčinách nemocí jemnohmotné úrovně pro vás, želbohu, 
zmizela. Svitky, bohužel, shořely při požáru Alexandrijské knihovny. A to, co vám 
zůstalo, je jen malá část mého výzkumu. 

Mnoho jsem se naučil v Egyptě a dalších východních zemích, za řekou Indus a 
himálajskými horami. Vaši lékaři léčí pouze následky nemocí, ale ne jejich příčiny. 
Ani nachlazení se neobjeví, pokud není jeho příčinou oslabení těla, a to nejen 
fyzického, ale především - jemnohmotných těl či aury. 

Pokud se aura upraví, mnoho nemocí zmizí, ačkoli ke zvrácení průběhu nemoci je 
někdy nutné podpořit fyzické tělo bylinami a minerály. 

Vaši lékaři však zcela zapomněli na základní princip léčení - svým jednáním 
neuškodit. Nepřemýšlejí o poškození pacienta, ale provádějí experimenty. Ve vaší 
době se prostě stali zločinci a nástroji zločinců, kteří vědomě provádějí hrůzné 
experimenty v podobě očkování proti nemocem. A jako vždy je to zlato, které je 
žene do zločinu, bohužel. 

Očkování proti nemocem nezachraňuje, ale ničí přirozenou obranu. Každé 
očkování je umělá nemoc vnesená do těla, která obchází obranné mechanismy. 
Přirozené virové onemocnění nejprve prolomí obranyschopnost organismu, ale 
očkování zavádí nemoc přímo do krevního oběhu. To znamená, že vnější obrana se 
s viry a jinými zárodky zvenčí nesetká. Setkává se s nimi zevnitř. Co se stane? 
Obranný systém těla se zmobilizuje, aby nemoc zničil - to je přirozené. Nyní však 
směřuje dovnitř. Ano, nemoc je poražena, ale obranný mechanismus je poškozen. 
Nyní hledá hrozby uvnitř, nikoli venku. Tak se začínají rozvíjet procesy, které 
vedou k tomu, čemu říkáte onkologické onemocnění nebo rakovina. Tělo začne 
bojovat samo se sebou a ničí se. Všimněte si, že před objevením se očkování lidé o 
rakovině nikdy neslyšeli. A vaše věda na ni hledá lék... Samozřejmě, že za to 
nemohou jen vakcíny, ale jsou strašným zlem, zejména když se podávají dětem. V 
takovém případě děti po očkovací proceduře už nemohou přežít v přirozeném 
prostředí, stávají se dětmi umělého světa, který podporuje život pomocí 
chemických léků. A to vše zdědí jejich děti. Před vynálezem vakcín lidé nevěděli, co 
jsou to alergie. Jsou důsledkem přeorientování organismu na umělý způsob a 
jednoduše důsledkem otravy dětí vakcínami. Mohu vám říci víc, vakcíny vašim 
vědcům podsunuli ti, kteří chtějí, aby lidstvo zmutovalo. Nejsou to pozemšťané, 
ovládají lidi už dlouho, znali je jako Anunnaki (viz jiná témata). 

Proč začne virus nebo jiný choroboplodný mikrob zapouštět kořeny v těle a 
nastává nemoc? Ano, zevně se prostě dostane do těla a začne svou životní aktivitu. 
Ale proč se do něj dostane? Protože v jemných ochranných vrstvách aury je trhlina. 
Mnozí ‚civilizovaní‘ vědci se tomu, co se chystám říci, vysmějí. Ale magie, přivedení 
entit z nízké astrální roviny, aby ublížily jinému člověku, okamžitě prorazí auru 
oběti. Entita se usadí v jemných obálkách člověka a začne do našeho 
trojrozměrného světa zhmotňovat z dvojrozměrného světa ty, jež známe jako 
choroboplodné mikroby. Středověk vaší historie byl bohatý na čarodějnictví - 
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důsledek morových epidemií a dalších nemocí vytažených ze světa druhé dimenze a 
přinesených černou civilizací Trollů z jejich planety v téže druhé dimenzi. 

Objevení se nových virů je důsledkem jejich vypadnutí z nízkých světů. Proč odtud 
vypadávají - kvůli všeobecnému snížení vibrací obyvatel planety, masové 
zkaženosti a přeměně této zkaženosti v normu. Zkaženost rozbíjí ochranné obálky 
člověka. Nízké vibrace promiskuitního a zvráceného sexuálního jednání, nízké 
vibrace černé magie a jednání směřujících k poškození druhých otevírají brány 
entitám nemocí. To je také druh obranného mechanismu planety. Neřestní lidé jsou 
stejnými choroboplodnými mikroby. A obranný mechanismus planety začíná ničit 
své nemoci v podobě lidí, kteří ji zahání do prostorů nízkých světů. 

Skutečný lékař musí být schopen nejprve léčit jemné obálky. Pak bude nemoc 
zkrocena. Ale vyléčit je u zkaženého člověka není možné. Je to zákon vesmíru, jeho 
samočistící mechanismus. 

A tehdy se zkažený člověk instinktivně promění v energetického upíra a začne do 
sebe pumpovat jemné látky z vnějších obálek svého souseda, příbuzného atd. Tím 
se uzdraví (navenek), a ten, z něhož odloupl ochrannou vrstvu, onemocní. Vaše 
věda to však považuje za pohádky, vždyť je to pro všechny tyto ‚upíry‘ výhodné. 
Vždyť právě oni se svou bezohledností, neřestmi a jakýmikoliv způsoby dostanou k 
moci a slávě, vládnou světu. To vše budou podvědomě popírat. 

Další příšernou věcí vaší medicíny je odstraňování nemocných orgánů. Vyplývá to z 
neschopnosti obnovit jemné struktury, a tak porazit nemoc. Jednodušší je prostě 
odstranit to, bez čeho se podle vaší vědy dá žít. Bez orgánů však mohou žít jen ti, 
kteří jsou energetickými upíry. Po odstranění si nevědomky kompenzují svou 
méněcennost na úkor aury příbuzných a známých.  A mnozí upíři se stávají upíry 
právě po operacích s odstraněním orgánů. Jejich organismy se přeorganizují a 
začnou se živit z lidí ve svém okolí. Lidé si sami ani neuvědomují, že se chtě nechtě 
stávají upíry. To vše je však součástí plánu na snížení vibrací planety. A tento plán 
potřebují ti stejní Anunnakiové a civilizace Nibiru, která je vyslala. Potřebují ho 
také beztělesné entity temnoty z nižších dimenzí, vždyť tak získávají prostor pro 
svou existenci. 

Pseudo-záchrana života odstraněním nemocného orgánu, a zejména transplantací 
orgánu jiného člověka, vede k nevratným důsledkům pro tu složku člověka, která je 
věčná a která je ve skutečnosti člověkem. V příští inkarnaci se člověk s 
transplantovaným orgánem může narodit jako mrzák, vždyť jeho jemné obálky 
jsou operací znetvořeny. Může se stát siamským dvojčetem toho, jehož orgán mu 
byl transplantován, může se narodit jako mutant. U vás jsou takové operace 
podporovány a vyhledávány. A co víc, jsou opět poháněny neřestí obohacení. A 
lékaři se stávají zločinci také v pravém slova smyslu, dokonce i podle vašich 
zákonů, pokud úmyslně nezachrání člověka, aby jeho orgány použili pro jiného 
pacienta za zlato za účelem osobního obohacení. Nemohou léčit, neboť léčení je 
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obnovení celistvosti jak fyzické, tak i energetické. Vaši lékaři naopak ničí celistvost, 
dokonce i tu fyzickou. 

Vaše léky jsou téměř všechny jed. Zachraňujíce jedno, druhé ničí. Vaše diagnostické 
přístroje používají ultrazvuk, který ničí tělesné buňky, zejména mozkovou hmotu.  
Ultrazvuk navíc dokáže vyhnat duši z těla embrya a tam se usídlí nízká entita. A vy 
se s jejich pomocí (ultrazvuků) snažíte vidět nenarozené dítě. A nedivte se pak, 
proč se narodilo nervní, hyperaktivní, nesvéprávné nebo ještě hůře kretén, mrzák, 
nemocné už od kojeneckého věku, proč se u něj v raném dětství zjistí onkologická 
nemoc nebo srdeční vada. To všechno je výsledkem očkování, které jste dostali v 
dětství - za prvé, výsledkem vaší antikoncepční chemie a neřestí - za druhé, 
výsledkem všemožných přístrojů typu ultrazvukových vyšetření - za třetí. 

Ale jak se pak uzdravit? - ptají se mnozí z vás. Nejlepšími léky jsou byliny pěstované 
v přírodě a další přírodní látky - houby, med, vosk, minerály. Vaše léky lze použít, 
ale v omezené míře. A hlavní je obnovit energetické jemné obálky meditací a 
podobnými praktikami a úplným zřeknutím se neřestných přání. Neřesti 
nevyhnutelně vedou k nemocem. Takový je zákon. A viditelné oddalování odplaty - 
na úkor někoho (něčí energie, něčích orgánů) nezachrání. Přírodu nelze ošidit. 
Podvod se vždy v určitém okamžiku odhalí.“ 

Taková byla poslední slova Hippokrata, starověkého lékaře a léčitele. Znovu se 
ponořil do svého svitku. A nyní se jeho postava i celá místnost začaly někam 
posouvat a pomalu mizet, vzdalovat se stále dál a dál ... 

Zapsala Valeria Kolcova 08.09.2013 
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